
华泰财险附加指定产品除外条款（A款） 

 

兹经双方同意，在第一部分“承保范围”，第一条“人身损害” 及“财产损失”责任，二、

“除外责任”项下增加以下除外条款： 

 

本保险合同对“产品及完工操作风险”及由于明细表中载明的“您的产品”的任何方面所造

成的，引起的或与之相关的第三方“人身损害”或“财产损失”不负赔偿责任。 

 

保险人对有关上述损失引起的任何法律请求、索赔或诉讼不承担任何义务。 

 

本保险合同所载其它条件不变。 

 

X69 Designated Products Exclusion 

 

It is agreed that SECTION I – COVERAGES, COVERAGE A – BODILY INJURY AND 

PROPERTY DAMAGE LIABILITY, 2.  Exclusions is amended to include the following exclusion: 

 

This insurance does not apply to “bodily injury” or “property damage” included in the 

“products-completed operations hazard” and caused by, arising out of, or in any way related to 

any of “your products” shown in the SCHEDULE below. 

SCHEDULE  

Your Product(s):[           ] 

  

 

The Insurer shall have no duty of any kind with respect to any such demand, claim or suit.  

 

All other terms and conditions of this policy remain unchanged. 

 

 


